

## أترك الممنون لمنون

نورة طاع الله

نوع العمل: كتاب

الكاتب: نورة طاع الله

تصميم الغلاف: كوكى انور

تعبئة وتنسيق: الحسناء

هذا العمل تم تحت إشراف فريق

كيان اللارواية للنشر الإلكتروني

لينك الجروب

جروب اللارواية

لينك البيدج

اللارواية للنشر الإلكتروني

إن تم تحميل هذا العمل من موقع آخر أو مكان آخر فيعد إنتهاكا لحقوقنا وسرقة أعمالنا وسرقة حق المؤلف

المجنون هو ذلك الشخص الذي فقد عقله سرواء بصفة كلية أو مؤقتة أو بشكل متقطع ... هو ذلك الشخص الذي لا يعي ماذا يفعل وما يقول وأين نعيش وان كان يعي فهو ليس الوعي الذي يشبه ويصل لوعى الانسان العادي.

A madman is someone who has lost his mind, whether completely, temporarily, or intermittently. He is a person who does not know what he is doing, what he is saying, or where we live. And even if he is aware, it is not the kind of awareness that resembles or reaches that of an ordinary person.

المجنون شخص مسكين وبسيط ولا يريد من الحياة سوى أن يتركه أشرارها في حاله وفي سلام مع نفسه.

A madman is a poor and simple person who wants nothing from life except to be left alone by its evildoers, in peace with himself.

ان كان المجنون يوذي فهو لا يوذي بقصد وبتخطيط وبتجهيز مسبق وانما التعب الدي يتعرض اليه والضغوطات النفسية والخارجية التي يواجهها تضطره السالى استعمال العنف أحيانا ليدافع على نفسه ويحميها وكردة فعل عادية على كل من يعترض طريقه.

If a madman harms, he does not do so Intentionally, with planning, or with prior preparation. Rather, the strain he experiences and the psychological and external pressures he faces sometimes force him to use violence to defend and

protect himself, as a normal reaction to anyone who obstructs his way.

قد يكون عنف المجنون من جنونه الذي أكيد يوثر على أعصابه وعلى عقله كما قلنا اما بشكل كلي أو بشكلي جزئي مؤقت ومتقطع.

The madness of a lunatic may stem from their insanity, which certainly affects their nerves and mind, as we said, either completely or in a temporary and intermittent partial manner.

يعتبر الجنون مرض يعاني منه المجنون ولا سيطرة عليه ويتم فقط تخفيف حدته بالأدوية التي غالبا ما تفقد عقله ووعيه وتركيزه أكثر من الصوعي والتركيز المفقود.

Madness is considered a disease suffered by the insane, over which there is no control, and its severity is only alleviated with medications that often impair the mind, consciousness, and concentration even more than the already lost awareness and focus.

يــزداد جنــون المجنــون مــن النــاس الــذين حولــه الــذين يســتغلون جنونــه ويثيــرون بركــان ذلـك الجنــون بطـرق سـخرية وتنمــر شــديدة تــولم نفســية المجنــون كثيــرا وتزيــد مــن تهــوره وجنونــه الــذي يؤذيــه هــو أولا قبل الغير.

The madness of the insane person increases because of the people around him who exploit his madness and provoke the eruption of that madness through severe mockery and bullying, which greatly hurts the psyche of the insane person and increases his

recklessness and madness, which harms him first before anyone else.



المجنون شخص يحتاج الى الحنان والحب والحدة والانسانية التي قد تعيد له الأمل وتخفف من حالته وجنونه ومرضه هذا الخفف من حالته تألها متشردا متسولا متوسلا مسكينا يجعنا نشفق عليه لامحالة ونعطف عليه.

A mad person is someone who needs affection, love, warmth, and humanity that could restore their hope and alleviate their condition, madness, and illness, which has made them lost, homeless, begging, pleading, and miserable, making us inevitably pity and feel compassion for them.

هنساك فئسة مسن البشسر تتسسلى بالضحك واتعساب مشساعر وأعصساب السذي مشساعر منهمكة وأعصسابه في انهيسار وتعب شديد وهو الجنون.

There is a category of people who take amusement in laughing at and wearing out the emotions and nerves of those whose feelings are preoccupied and whose nerves are in extreme collapse and exhaustion, and that is madness.

https://larewaia.blogspot.com/?m=1

المجنون كالطفل الذي يتسم بالبراءة والعيش بالحياة وكأنه لا يرى سوى نفسه فيها.

The madman is like a child, characterized by innocence and living life as if he sees nothing but himself in it.

https://larewaia.blogspot.com/?m=1

المجنون لا يعرف حقد ولا ظلم ولا خراب ولا خيانة ولا خداع ولا هو من أصحاب الاجرام والشر والحرام.

The Insane person does not know hatred, injustice, destruction, betrayal, deceit, nor is he among the people of crime, evil, and sin.

المجنون لا يقصد قول ما يقول ولا فعل ما يفعل فعل فعل فعل فكله صادر منه بلا تدبير ولا تخطيط... بلا وعي ولا ادراك فهو لا يعي أين هو وحتى من يكون الا أنه ليس في راحة من جنونه هذا وبالحياة التي يعيشها.

The insane person does not intend the words they speak or the actions they take; everything comes from them without planning or strategy... without awareness or understanding. They do not realize where they are or who they are, yet they are not at ease with their madness and the life they are living.

المجنون يعيش فوضى كبيرة وتوتر وقلق وغضب وعصبية مستمرة لم تجعله مستقر في حياته ومن المحتمل تلك العصبية والفوضى وغيرها هم من ادوا الى جنونه هذا.

The insane person lives with great chaos, tension, anxiety, anger, and continuous irritability that have prevented him from being stable in his life, and it is likely that this irritability, chaos, and other factors are what led to his madness.

المجنون ليس في راحة كأصحاب العقول فهو يشعر بنقص في كل شيء وأنه محروم من كل شيء اضافة الي بعض الناس الذين يزيدون من تعبه ومن جنونه النذى يتخذه البعض كتسلية واستغلال بحيث يتم استغلاله واستعماله كطعم يتم به اصطیاد مالا یمکن اصطیاده الا من خــلال المجنــون وذلــك قــد يصــل الــي تعــريض حياته للخطر ويقول لا يهم فهو مجنون وكان المجنون ليس له حق العيش والتواجد معنا

The crazy person is not at rest like the people with minds, he feels a lack of everything and he is deprived of

everything, in addition to some people who increase his fatigue and his madness, which some take as entertainment and exploitation, so that it is exploited and used as bait with which to catch money that can only be caught by the madman, and this may reach endangering his life and say it doesn't matter, he is crazy as if the crazy person has no right to live and be with us.

المجنون هو أكثر الناس التي تستحق الاهتمام والعناية الخاصة والخاصة والخاصة جدا مسن الجميع دون استثناء الا أن المجنون يتم الاستغناء عنه من قبل أهله وذويه ويتم رميه بالمستشفيات التي في أخر المطاف تضعهم أمام باب المستشفى الى أن يجدوا أنفسهم في الشارع مشردين متسولين لا حياة ولا معنى لهم وكأنهم شيء زائد لا حاجة اليه.

The crazy person is the most deserving of special and very special attention and attention from everyone without exception, but the crazy person is dispensed with by his family and

relatives and thrown into hospitals that eventually put them in front of the hospital door until they find themselves in the street homeless beggars with no life and no meaning as if they are something extra that is not needed.

المجانين يعيشون الصنقص الصني يجعلنا نشسفق عليهم أكثر والصدقة والعمل الصالح الخيري في مثل هولاء فيه أجر كبير فسعادته كسعادة الصغير فهو ينتظر من يقدم له وجبة وطعام لا يهم ما هي ومما متكونة يكفي أنها تشبعه أو تشعره بشعور عدم الجوع لبعض ساعات قليلة.

The insane live with a deficiency that makes us pity them even more, and charity and good deeds toward such people carry great reward. Their happiness is like that of a child; they await someone to provide them with a meal, and it does not matter what it is

made of, as long as it fills them or gives them the feeling of not being hungry for a few hours.

أترك المجنون لجنونه فجنونه يكفيه واكبر عائق غير حياته من الأفضل الى الأسوأ فلا تكن أنت وجنونه ضده فيصبح وحشا لا يرحم.

Leave the madman to his madness, for his madness is enough for him and the biggest obstacle besides his own life from better to worse. Do not be against him with your own sanity, lest he becomes a merciless beast.

أتسرك المجنون لجنونه ولا تحساول اثسارة جنونه باستمرار ولا حتى مسرة أو مسرات فهو ليس مثلنا فكما تحب لنفسك وتفضل لها الأفضل كن معه هكذا وكن له الحامي مسن الأغبياء والحمقى والمتنمسرين والساخرين.

Leave the madman to his madness and do not try to provoke his insanity continuously, not even once or occasionally. He is not like us, so just as you love yourself and prefer the best for yourself, be with him in the same way, and be his protector from fools, idiots, bullies, and mockers.

أترك المجنون لجنونه ليعيش بسلام مع نفسه ..فهو لم يختار أن يكون مجنونا وانما القدر أراد له ذلك وسيعوضه بالخير الكثير عاجلا أم أجلا.

Leave the madman to his madness to live In peace with himself... He did not choose to be mad; rather, destiny willed it for him, and he will be rewarded with much good sooner or later.